

الاجتماع التشاوري للمجموعة الإسلامية على هامش الاجتماع الرابع والأربعين بعد المائة للاتحاد
البرلماني الدولي



Inter-Parliamentary Union

سيُعقد الاجتماع التشاوري للمجموعة الإسلامية على هامش الاجتماع الرابع والأربعين بعد المائة للاتحاد
البرلماني الدولي في إندونيسيا.

تهدى الأمانة العامة لاتحاد مجالس الدول الأعضاء بمنظمة التعاون الإسلامي أطيب تحياتها إلى جميع المجالس
الأعضاء الموقرة، وبالإشارة إلى مذكرتها السابقة رقم (MP 143-22/IPU -020) بتاريخ 10 فبراير
2022 حول الاجتماع التشاوري للمجموعة الإسلامية الذي سيعقد على هامش الاجتماع الرابع والأربعين
بعد المائة للاتحاد البرلماني الدولي،

تتشرف باحاطة المجالس الأعضاء الموقرة علما بأن موعد ومكان الاجتماع التشاوري للمجموعة قد تم تأجيله
إلى يوم الأحد الموافق 20 مارس 2022 من الساعة 13:00 إلى الساعة 15:00 وذلك في قاعة جاكارتا
أ،ب (Jakarta A&B) في مركز بالي الدولي للمؤتمرات (Bali International Convention Center
BICC) نوسادوا (بالي).

ترجو الأمانة العامة من المجالس الأعضاء أن ترسل - في أقرب وقت ممكن - أي بنود في جدول الأعمال
ترغب في مناقشتها أو الحصول على دعم المجالس الأعضاء في الاتحاد لها خلال اجتماع الاتحاد البرلماني الدولي.

الجمعية الرابعة والأربعين بعد المائة للاتحاد البرلماني الدولي

نوسادوا (بالي) - اندونيسيا

20-24 مارس 2022

مشروع جدول أعمال الاجتماع التشاوري للمجموعة الاسلامية

الأحد 20 مارس 2022

المكان: قاعة جاكارتا أ، ب (Jakarta A&B) في مركز بالي الدولي للمؤتمرات

- (Bali International Convention Center (BICC)) نوسادوا

الزمان: 20 مارس 2022، الساعة: 13:00 - 15:00

- 1 اعتماد مشروع جدول الأعمال.
- 2 كلمة مختصرة للأمين العام لاتحاد مجالس الدول الاعضاء بمنظمة التعاون الاسلامي بشأن الاجتماع.
- 3 تبني موقف موحد بشأن القضايا ذات الاهتمام المشترك للمجموعة الإسلامية في اجتماع الجمعية الرابعة والأربعين بعد المائة للاتحاد البرلماني الدولي على بنود جدول الاعمال.
- 4 ما يستجد من أعمال.

The Consultation Meeting of the Islamic Group along the sidelines of the 144rd Assembly of the IPU



Inter-Parliamentary Union

The Consultation Meeting of the PUIC Group will be held on the sidelines of the 144rd Assembly of the IPU, will be held in Bali, Indonesia.

The General Secretariat of the Parliamentary Union of the OIC Member States presents its compliments to all the august Member Parliaments and with reference to its Pervious Note Verbale No.: MP-144IPU/22- 020 regarding the Consultation Meeting of the PUIC Group on the sidelines of the 144th Assembly of the IPU, has the honour to inform that the date and venue of the said Meeting has been changed to Sunday, March 20, 2022 from 13:00 to 15: 00, at Hall: Jakarta A&B, Bali International Convention Center (BICC) – Nusa Dua (Bali), Indonesia.

The General Secretariat requests the august Member Parliaments to send if any agenda items they wish to discuss or get the support of the PUIC Member Parliaments during the IPU meeting.

The General Secretariat of the Parliamentary Union of the OIC Member States avails itself of this opportunity to renew to all the august Member Parliaments, the assurances of its highest consideration.

144th IPU ASSEMBLY & RELATED MEETINGS

Nusa Dua - Indonesia

20 - 24 March 2022

CONSULTATION MEETING OF THE PUIC GROUP

Sunday 20th March 2022

DRAFT AGENDA

**VENUE : Hall: Jakarta A&B, Bali International Convention Center (BICC)
Nusa Dua (Bali),**

TIME: 20th March 2022 from 13.30 to 15.00 Hours

1-Adoption of the Draft Agenda.

2-Brief by the Secretary General on the meeting.

3-Adopting a unified position regarding issues of common concern for the PUIC Group on the Agenda Items of the 144th Assembly Meeting of the Inter-Parliamentary Union.

4-Any other business.